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Rada Gminy w Galewicach 

 

Protokół Nr XXII/20 

z XXII Sesji Rady Gminy w Galewicach odbytej w dniu 27 lutego 2020 r.  

w Sali Nr 107 Urzędu Gminy w Galewicach.  

Obrady rozpoczęto o godz. 13:00 a zakończono o godz. 16:31. 

 

 

Ustawowa liczba radnych - 15 

Obecni na sesji radni 14 (którzy podpisali listę obecności) 

1. Żaneta Dulska  

2. Elżbieta Fras 

3. Krzysztof Golas  

4. Jerzy Karsznia  

5. Rafał Konieczny  

6. Kazimiera Korpeta  

7. Piotr Kościański  

8. Krzysztof Nowak  

9. Kazimierz Pilarz  

10. Dariusz Przedwojewski  

11. Łukasz Szaflik 

12. Mirosław Szymczak  

13. Jan Tomaszek  

14. Wiesław Zawadka  

Nieobecny 

1. Tomasz Cieśla  

 

      W obradach sesji udział wzięli: Wójt Gminy Pan Piotr Kołodziej, Skarbnik Gminy 

Pani Anna Kaczmarek, Sekretarz Gminy Pani Beata Janiaczyk, Dyrektor GOK-u Pani Irena 

Janiaczyk, p.o. Kierownika GOPS-u Pani Danuta Pilarz, Dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Biadaszkach Pani Kamila Cichecka- Połomska, Dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Węglewicach Pan Jerzy Stolarczyk, Sołtysi z terenu gminy Galewice wg załączonej listy 

obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu oraz Mieszkańcy gminy Galewice 

wg załączonej listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu. 
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1. Otwarcie obrad XXII Sesji Rady Gminy w Galewicach i stwierdzenie quorum. 

    XXII Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karsznia 

wypowiadając formułę ,, Otwieram Sesje Rady Gminy w Galewicach”. Poinformował, że 

zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym oraz § 48 ust. 2 pkt. 3 Statutu Gminy 

Galewice nadanego uchwałą Nr XL/229/18 Rady Gminy w Galewicach z dnia 04 września 

2018 r. obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i 

dźwięk. Nagrania obejmujące z natury rzeczy całość obrad są dostępne w BIP Urzędu Gminy 

w Galewicach oraz na stronie internetowej gminy Galewice www.galewice.pl. 

             Następnie Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek dotyczący przerwania obrad 

sesji. Uzasadniając poinformował, że powodem złożonego wniosku jest dokończenie i 

zrealizowanie wszystkich punktów z porządku obrad wspólnego posiedzenia Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,  Komisji Samorządności,  Zdrowia, Oświaty 

i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy w 

Galewicach. Następnie ogłosił przerwę w obradach Sesji Rady Gminy w Galewicach.  

           O godzinie 15:05 Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady XXII Sesji Rady 

Gminy w Galewicach i stwierdził, że na sali jest obecnych 14 radnych. Podjęte na sesji 

uchwały będą prawomocne i obowiązujące. Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych o 

zalogowanie się do systemu e-sesja i zaznaczenie swojej obecności. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady zasugerował, iż porządek obrad jest Radnym znany, ponieważ 

otrzymali zawiadomienia na sesję, a w nich porządek obrad. Następnie zwrócił się z 

zapytaniem do radnych oraz do Wójta Gminy  czy zgłaszają wniosek o wprowadzenie zmian 

do przesłanego porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Zawadka złożył wniosek o zdjęcie z 

porządku obrad XXII Sesji Rady Gminy w Galewicach punktów 15, 16, 17 i 18. Wniosek 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie nad wnioskiem 

złożonym przez Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pan Wiesława Zawadki poprzez 

podniesienie ręki.  

Rada Gminy w Galewicach w składzie 14 radnych – 4 głosami ,,za” / Przewodniczący 

Rady Gminy Pan Jerzy Karsznia, Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Zawadka, 

http://www.galewice.pl/
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Radny Pan Krzysztof Nowak, Radna Pani Żaneta Dulska/, 10 głosów ,, przeciw” / Radna Pani 

Elżbieta Fras, Radny Pan Krzysztof Golas, Radny Pan Rafał Konieczny, Radna Pani 

Kazimiera Korpeta, Radny Pan Piotr Kościański, Radny Pan Kazimierz Pilarz, Radny Pan 

Dariusz Przedwojewski, Radny Pan Łukasz Szaflik, Radny Pan Mirosław Szymczak, 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Jan Tomaszek/ i 0 głosów „wstrzymujących się” nie 

przyjęła wniosku Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Pana Wiesława Zawadki o zdjęcie z 

porządku obrad  XXII Sesji rady Gminy w Galewicach punktów 15,16,17 i 18. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek sesji, który brzmiał następująco: 

1.Otwarcie obrad XXII Sesji Rady Gminy w Galewicach i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Galewicach z dnia 13 

lutego 2020 r. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Galewicach za 2019 

rok. 

6. Informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 

2019 rok. 

7. Informacja z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2019 rok. 

8. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Galewicach za 2019 rok. 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Galewice w 2019 r. 

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2019 r. 

11. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za rok 2019. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Galewice oraz określenia 

granic obwodów publicznych szkol podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na rok 2020 planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Galewice 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia 

Gminnego Przedszkola w Galewicach poprzez zmianę jego siedziby. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 

Podstawowej w Biadaszkach 
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16. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 

Podstawowej im. H. Sienkiewicza w Węglewicach. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia 

Szkoły Podstawowej w Ostrówku poprzez zmianę jej nazwy. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia 

Szkoły Podstawowej w Osieku poprzez zmianę jej nazwy. 

19. Rozpatrzenia projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Galewice”. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu ,, 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Galewice". 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego oraz umieszczenie w pasie drogowym urządzeń 

infrastruktury technicznej i obiektów budowlanych niezwiązanych z potrzebami zarządzania 

drogami lub potrzebami ruchu drogowego oraz reklam. 

23. Rozpatrzenia projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmian w obrębie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Galewice. 

24. Rozpatrzenia projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 

2020 rok. 

25. Interpelacje i zapytania. 

26. Wolne wnioski i informacje. 

27. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

28. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , Kazimiera Korpeta , Piotr 

Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz Przedwojewski , Łukasz Szaflik , 

Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek  

PRZECIW (2) 

Żaneta Dulska, Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Galewicach z 

dnia 13 lutego 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy są jakieś uwagi 

do protokołu. Ponadto poinformował, że protokół z obrad XXI Sesji Rady Gminy w 

Galewicach był dostępny do wglądu w biurze rady oraz był udostępniony w programie e-sesja 

i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Ponadto protokół był wyłożony do 

wglądu przed obradami sesji w sali posiedzeń. Radni uwag nie wnieśli. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XXI Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Gminy w Galewicach z dnia 13 lutego 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , 

Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  
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4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

          Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję i poprosił o zadawanie pytań.  

Radny Pan Łukasz Szaflik zapytał kiedy planowana jest wymiana lamp rtęciowych i 

sodowych na terenie gminy?  

Wójt Gminy odpowiedział, że w pierwszej kolejności planowana jest na terenie 

gminy wymiana  lamp sodowych i rtęciowych. Na koniec poinformował, że w dniu 28 lutego 

2020 roku jest organizowane spotkanie w Spółce Oświetlenie Uliczne i Drogowe w Kaliszu w 

sprawie złożenia wniosku do WFOŚ i GW w Łodzi o dofinansowanie wymiany lamp. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Wójta w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , 

Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  

 

5. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Galewicach za 

2019 rok. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali 

informację z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Galewicach za 2019 rok i 

mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że informacja z działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Galewicach za 2019 rok była przedmiotem obrad wspólnego 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji 
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Samorządności, Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Gminy w Galewicach w dniu 27 lutego roku. Opinie wypracowane przez 

poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

`Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do informacji z 

działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Galewicach za 2019 rok. Pytań i uwag 

nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia informacji z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Galewicach za 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , 

Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  

 

6. Informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2019 rok. 

 

         Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali informację z 

działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2019 rok i mieli 

możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że informacja z działalności Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2019 rok była przedmiotem obrad wspólnego 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji 

Samorządności, Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Gminy w Galewicach w dniu 27 lutego 2020 roku. Opinie wypracowane 

przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do informacji z 

działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2019 rok. Pytań 

i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia informacji z działalności Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2019 rok.  

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , 

Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  

 

7. Informacja z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2019 rok. 

 

            Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali informację z 

działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2019 rok. Dodał, że informacja z działalności 

Zespołu Interdyscyplinarnego za 2019 rok była przedmiotem obrad wspólnego posiedzenie 

Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji Samorządności, Zdrowia, 

Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy w 

Galewicach w dniu 27 lutego 2020 roku. Opinie wypracowane przez poszczególne komisje 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do informacji 

z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za 2019 rok. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia informacji z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego 

za 2019 rok. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , 

Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  

 

8. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Galewicach za 2019 rok. 

  

              Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali informację 

z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Galewicach za 2019 rok. Dodał, że informacja z 

działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Galewicach za 2019 rok była przedmiotem obrad 

wspólnego posiedzenie Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji 

Samorządności, Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Gminy w Galewicach w dniu 27 lutego 2020 roku. Opinie wypracowane 

przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

            Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do Informacji z 

działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Galewicach za 2019 rok. Pytań i uwag nie 

odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia informacji z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w 

Galewicach za 2019 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , 
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Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  

 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Galewice w 2019 

r. 

 

  Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali 

sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Galewice w 2019 r. Dodał, że 

sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Galewice w 2019 r. było 

przedmiotem obrad wspólnego posiedzenie Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, Komisji Samorządności, Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy w Galewicach w dniu 27 lutego 2020 roku. 

Opinie wypracowane przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do 

sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Galewice w 2019 r. Pytań i 

uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Galewice w 2019 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , 

Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  

 

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2019 r. 

 

           Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali 

sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2019 r. Dodał, że sprawozdanie z 

działalności Komisji Rewizyjnej za 2019 r. było przedmiotem obrad wspólnego posiedzenie 

Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji Samorządności, Zdrowia, 

Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy w 

Galewicach w dniu 27 lutego 2020 roku. Opinie wypracowane przez poszczególne komisje 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do 

sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2019 r. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2019 

r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , 

Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  

 

 



12 
 

11. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za rok 2019. 

 

           Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali  

sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za rok 2019. Dodał, że 

sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za rok 2019 było 

przedmiotem obrad wspólnego posiedzenie Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, Komisji Samorządności, Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy w Galewicach w dniu 27 lutego 2020 roku. 

Opinie wypracowane przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do 

sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za rok 2019.Pytań i uwag nie 

odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji za rok 2019. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , 

Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Galewice oraz określenia 

granic obwodów publicznych szkol podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku. 

 

              Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Galewice oraz określenia granic obwodów publicznych szkol podstawowych, od 

dnia 1 września 2019 roku i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały 

był przedmiotem obrad wspólnego posiedzenie Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, Komisji Samorządności, Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji 

Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy w Galewicach w dniu 27 lutego 

2020 roku. Opinie wypracowane przez poszczególne komisje stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu. 

             Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Galewice oraz określenia granic 

obwodów publicznych szkol podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , 

Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia na rok 2020 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Galewice. 

 

           Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały w sprawie ustalenia na rok 2020 planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Galewice i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że 

projekt uchwały był przedmiotem obrad wspólnego posiedzenie Komisji Rewizyjnej, Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji Samorządności, Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji 

Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy w Galewicach w dniu 27 lutego 

2020 roku. Opinie wypracowane przez poszczególne komisje stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu. 

      Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie ustalenia na rok 2020 planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Galewice.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , 

Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zamiaru 

przekształcenia Gminnego Przedszkola w Galewicach poprzez zmianę jego siedziby. 

 

            Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Gminnego Przedszkola w Galewicach poprzez 

zmianę jego siedziby i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały był 

przedmiotem obrad wspólnego posiedzenie Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, Komisji Samorządności, Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy w Galewicach w dniu 27 lutego 2020 roku. 

Opinie wypracowane przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu. 

            Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Gminnego 

Przedszkola w Galewicach poprzez zmianę jego siedziby.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , 

Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji 

Szkoły Podstawowej w Biadaszkach. 

 

             Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Biadaszkach i mieli możliwość 
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zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały był przedmiotem obrad wspólnego 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji 

Samorządności, Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Gminy w Galewicach w dniu 27 lutego 2020 roku. Opinie wypracowane 

przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

             Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 

Podstawowej w Biadaszkach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Rafał Konieczny , Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , 

Kazimierz Pilarz , Dariusz Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan 

Tomaszek  

PRZECIW (4) 

Żaneta Dulska , Jerzy Karsznia , Krzysztof Nowak , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji 

Szkoły Podstawowej im. H. Sienkiewicza w Węglewicach. 

 

             Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. H. Sienkiewicza w 

Węglewicach i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały był 

przedmiotem obrad wspólnego posiedzenie Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, Komisji Samorządności, Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy w Galewicach w dniu 27 lutego 2020 roku. 
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Opinie wypracowane przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu. 

           Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 

Podstawowej im. H. Sienkiewicza w Węglewicach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Elżbieta Fras, Rafał Konieczny , Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , Kazimierz Pilarz , 

Dariusz Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek  

PRZECIW (5) 

Żaneta Dulska , Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Krzysztof Nowak , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  

 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zamiaru 

przekształcenia Szkoły Podstawowej w Ostrówku poprzez zmianę jej nazwy. 

 

        Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Ostrówku poprzez 

zmianę jej nazwy i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały był 

przedmiotem obrad wspólnego posiedzenie Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, Komisji Samorządności, Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy w Galewicach w dniu 27 lutego 2020 roku. 

Opinie wypracowane przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu. 

      Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 
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Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 

Podstawowej w Ostrówku poprzez zmianę jej nazwy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Rafał Konieczny , Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , 

Kazimierz Pilarz , Dariusz Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan 

Tomaszek  

PRZECIW (4) 

Żaneta Dulska , Jerzy Karsznia , Krzysztof Nowak , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  

 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zamiaru 

przekształcenia Szkoły Podstawowej w Osieku poprzez zmianę jej nazwy. 

 

        Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Osieku poprzez zmianę 

jej nazwy i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały był 

przedmiotem obrad wspólnego posiedzenie Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, Komisji Samorządności, Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy w Galewicach w dniu 27 lutego 2020 roku. 

Opinie wypracowane przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu. 

      Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 

Podstawowej w Osieku poprzez zmianę jej nazwy.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Rafał Konieczny , Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , 

Kazimierz Pilarz , Dariusz Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan 

Tomaszek  

PRZECIW (4) 

Żaneta Dulska , Jerzy Karsznia , Krzysztof Nowak , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  

 

19. Rozpatrzenia projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

             Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały 

był przedmiotem obrad wspólnego posiedzenie Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, Komisji Samorządności, Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji 

Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy w Galewicach w dniu 27 lutego 

2020 roku. Opinie wypracowane przez poszczególne komisje stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu. 

             Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
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nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , 

Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  

 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

„Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Galewice”. 

 

              Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Galewice” i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały był 

przedmiotem obrad wspólnego posiedzenie Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, Komisji Samorządności, Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy w Galewicach w dniu 27 lutego 2020 roku. 

Opinie wypracowane przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu. 

            Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Galewice”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , 

Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  

 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia,, 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Galewice". 

 

              Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia ,, Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Galewice" i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt 

uchwały był przedmiotem obrad wspólnego posiedzenie Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, Komisji Samorządności, Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji 

Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy w Galewicach w dniu 27 lutego 

2020 roku. Opinie wypracowane przez poszczególne komisje stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu. 

              Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu ,, 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Galewice.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , 

Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 
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Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  

 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego oraz umieszczenie w pasie drogowym urządzeń 

infrastruktury technicznej i obiektów budowlanych niezwiązanych z potrzebami 

zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego oraz reklam. 

 

           Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego oraz 

umieszczenie w pasie drogowym urządzeń infrastruktury technicznej i obiektów budowlanych 

niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego oraz 

reklam i mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały był przedmiotem 

obrad wspólnego posiedzenie Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Komisji Samorządności, Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska Rady Gminy w Galewicach w dniu 27 lutego 2020 roku. Opinie 

wypracowane przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

         Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego oraz umieszczenie w pasie drogowym urządzeń infrastruktury 

technicznej i obiektów budowlanych niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami 

lub potrzebami ruchu drogowego oraz reklam.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , 

Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 
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Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  

 

23. Rozpatrzenia projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmian w obrębie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Galewice. 

 

           Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały w sprawie zmian w obrębie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Galewice i 

mieli możliwość zapoznania się z nim. Dodał, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 

wspólnego posiedzenie Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji 

Samorządności, Zdrowia, Oświaty i Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Rady Gminy w Galewicach w dniu 27 lutego 2020 roku. Opinie wypracowane 

przez poszczególne komisje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

          Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w obrębie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Galewice.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , 

Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  
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24. Rozpatrzenia projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy na 2020 rok. 

 

            Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż wszyscy Radni otrzymali projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2020 rok i mieli możliwość zapoznania się z 

nim. Dodał, że projekt uchwały był przedmiotem obrad wspólnego posiedzenie Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji Samorządności, Zdrowia, Oświaty i 

Kultury i Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy w 

Galewicach w dniu 27 lutego 2020 roku. Opinie wypracowane przez poszczególne komisje 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

          Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Pytań i uwag nie odnotowano. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 

2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Żaneta Dulska , Elżbieta Fras, Krzysztof Golas , Jerzy Karsznia , Rafał Konieczny , 

Kazimiera Korpeta , Piotr Kościański , Krzysztof Nowak , Kazimierz Pilarz , Dariusz 

Przedwojewski , Łukasz Szaflik , Mirosław Szymczak , Jan Tomaszek , Wiesław Zawadka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Cieśla  

 

25. Interpelacje i zapytania. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie interpelacji i zapytań 

przez Radnych i Sołtysów z terenu Gminy Galewice. 
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Sołtys Sołectwa Spóle Pan Andrzej Łacina wnioskował o: 

-  naprawę drogi powiatowej na odcinku Węglewice- Spóle-Brzeziny.  

- pojemnik na nakrętki plastikowe obok Urzędu Gminy w Galewicach. Wnioski stanowią 

załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Zawadka wnioskował o: 

- załatanie dziur na drodze gminnej Biadaszki -Foluszczyki-Klon oraz Foluszczyki-Kalety; 

- naprawę tłuczniem drogi gminnej Biadaszki-Żelazo od posesji Nr 78 w miejscowości 

Biadaszki w kierunku drewnianego mostu w Żelazie; 

- naprawę tłuczniem drogi gminnej Zataje- Mielcuchy Pierwsze; 

- załatanie destruktem dziur na drodze powiatowej w miejscowości Kalety oraz  w 

miejscowości Biadaszki i w kierunku miejscowości Zataje (rejon posesji Biadaszki Nr 

73).Wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Sołtys Sołectwa Przybyłów Pani Zdzisława Jastrząbek zapytała kiedy zostanie naprawiona 

kruszywem droga gminna w Przybyłowie? 

 

Radny Pan Kazimierz Pilarz wnioskował o: 

- uporządkowanie lasu przez właścicieli wzdłuż drogi powiatowej relacji Wieruszów - 

Osowa. 

 

26. Wolne wnioski i informacje. 

 

            Jako pierwszy głos zabrał Wójt Gminy Pan Piotr Kołodziej, który w imieniu 

Marszałka Województwa Łódzkiego Pana Grzegorza Schreibera  zaprosił sołtysów na 

uroczyste obchody Wojewódzkiego Dnia Sołtysa, które odbędą się w dniu 11 marca 2020 w 

Teatrze Wielkim w Łodzi przy Placu Dąbrowskiego. 

            Następnie poinformował, że firma Novatek Polska z Krakowa  zwróciła się ponownie 

z zapytaniem czy Rada Gminy w Galewicach podtrzymuje decyzję w sprawie działki w 

Galewicach przy  ul. Polnej. 

             Wójt Gminy poinformował, że wartość nieruchomości lokalowej zajmowanej przez 

Środowiskowy Dom Samopomocy w Osieku po sporządzeniu operatu szacunkowego wynosi 

664 000,00 zł i w związku z tym zwrócił się z zapytaniem do radnych, czy wyrażają chęć 
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udziału w spotkaniu ze Starostą Wieruszowskim w sprawie zamiany budynków w Osieku i w 

Galewicach. 

             Wójt Gminy przedstawił pismo adresowane do Centralnego Portu Komunikacyjnego 

w Warszawie w związku z trwającym procesem konsultacji społecznych w zakresie 

opracowywania projektu dokumentu pn. Strategiczne Studium Lokalizacyjne inwestycji 

Centralnego Portu Komunikacyjnego. Pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Następnie przedstawił mapę z wariantami przebiegu trasy kolejowej i zwrócił uwagę, że aż 

cztery warianty przebiegu trasy kolejowej przedstawione przez Centralny Port 

Komunikacyjny przebiegają przez gminę Galewice oraz że konsultacje społeczne w tym 

zakresie  trwają do 10 marca 2020 roku. Mapa stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Następnie przedstawił pismo adresowane do Prezesa Rady Ministrów Pana Mateusza 

Morawieckiego w związku z planowaną budową kopalni węgla brunatnego w Złoczewie. 

Pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Na koniec zwrócił się z zapytaniem do 

radnych czy mają uwagi do przedstawionych pism.  

          Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karsznia zaproponował aby pisma, które 

zostały przedstawione zostały zaopiniowane przez radnych.  Zaproponował również aby 

odbyło się spotkanie informacyjno-konsultacyjne ze Starostą Wieruszowskim w sprawie 

zamiany budynków w Galewicach i w Osieku z udziałem osób zainteresowanych m.in. z 

radnymi, z sołtysami, z najemcami tych budynków, mieszkańcami.  

          Radna Pani Kazimiera Korpeta zaproponowała, aby dwa pisma, które zostały 

przedstawione przez Wójta Gminy zostały również przesłane do posłów z okręgu 

sieradzkiego. 

         Radny Pan Krzysztof Golas wnioskował o uporządkowanie poboczy przy drodze 

powiatowej od miejscowości Węglewice do miejscowości  Brzeziny. Poinformował, że na 

poboczach zalegają śmieci m.in. opony. 

            Rada Gminy w Galewicach w składzie 14 radnych – 14 głosami ,,za”, 0 głosów ,, 

przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” przyjęła bez uwag przedstawione w/w pisma oraz 

zaproponowała przesłanie pism do posłów i senatora z okręgu sieradzkiego. 

            Rada Gminy w Galewicach w składzie 14 radnych – 14 głosami ,,za”, 0 głosów ,, 

przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” przyjęła propozycję przedstawioną przez 

Przewodniczącego Rady Gminy w sprawie zorganizowania spotkania informacyjno-

konsultacyjne ze Starostą Wieruszowskim w sprawie zamiany budynków w Osieku i w 

Galewicach.  
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            Sołtys Sołectwa Spóle Pan Andrzej Łacina poinformował, że w dniach 3-5 lipca 2020 

roku organizowana jest dla sołtysów i radnych wycieczka do Warszawy z okazji 30-lecia 

Samorządu Terytorialnego. 

          Kierownik Referatu Oświaty Pan Piotr Kowalczyk odniósł się do wniosku zgłoszonego 

przez Radnego Pana Kazimierza Pilarza i poinformował, że zgłoszone zostało do PZD w 

Wieruszowie konieczność obcięcia gałęzi nad pasem drogowym drogi powiatowej relacji 

Wieruszów - Osowa. 

          Radny Pan Krzysztof Golas poinformował, że drzewa zalegają na poboczach przy 

drodze powiatowej na odcinku Węglewice-Spóle  

            Wójt Gminy Pan Piotr Kołodziej odniósł się do wniosku Sołtysa Sołectwa Przybyłów 

Pani Zdzisławy Jastrząbek i poinformował, że systematycznie drogi gminne są naprawiane i 

dodał, że rozpozna temat w tym zakresie. Następnie odniósł się do wniosku Sołtysa Sołectwa 

Spóle Pana Andrzeja Łaciny w sprawie pojemnika na nakrętki plastikowe i poinformował, że 

wniosek w tej sprawie został złożony do Fundacji Siepomaga. Ze względu na braki 

pojemników przez fundację została złożona propozycja wykonania  pojemnika na nakrętki 

przez prywatnego przedsiębiorcę.  

               Na koniec Wójt Gminy poinformował, że wpłynęło pismo z Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Łódzkiego dotyczące otrzymania przez Gminę Galewice 

dofinansowania na projekt pn. ,, Budowa odnawialnych źródeł energii w Gminie Galewice” . 

Wartość całego zadania to 760 120,56 zł natomiast kwota dofinansowania to 435 690,15 zł. 

 

27. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

 

          W punkcie tym Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Wiesław Zawadka oraz 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Jan Tomaszek przedstawili odpowiedzi na wnioski i 

interpelacje złożone przez Radnych i Sołtysów na XX Sesji Rady Gminy w Galewicach z 

dnia 29 stycznia 2020 roku. Odpowiedzi stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
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28. Zamknięcie obrad sesji. 

 

          W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy 

Karsznia o godzinie 16:31 dokonał zamknięcia XXII Sesji Rady Gminy, dziękując za 

przybycie i udział w dyskusji. 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy w Galewicach 

Jerzy Karsznia  

 

 

 

 

Przygotowała: Katarzyna Owczarek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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